

# Membership program 2023

会员说明书2023 Breeders, title-holders, agents & associations 育种者,专利持有人, 代理商 & 协会





国际无性繁殖园艺品种育种者社团



# JOIN CIOPORA

CIOPORA is based on the shared belief in the value of innovation for the green sector and the importance of Intellectual Property (IP) for plants for the sustainable development of horticulture. Since 1961, CIOPORA has been UNITING BREEDERS behind its mission to advance and harmonize the systems of IP protection for plants worldwide, including Plant Breeders' Rights, Patents, Plant Patents and Trademarks.

CIOPORA membership is open to breeders and title-holders of asexually reproduced horticultural varieties, comprising the 2/3 of its member base, their associations, horticulture professionals active in the area of IP asset commercialization, and IP lawyers and law firms.

Join our global breeder community and take advantage of the exclusive benefits CIOPORA offers to its members:



### SHAPE THE FUTURE

- √ Let your voice be heard by policymakers with CIOPORA advocating for a better protection of your IP rights
- √ Use your voting rights to define CIOPORA positions and priorities
- √ Contribute to finding effective solutions for the persisting problems in the area of IP for plant innovations



# CONNECTED

- √ Foster new business contacts
- √ Participate in experience exchange on IP and enforcement with plant breeders and IP experts from 20+ countries
- √ Take part in the crop-specific projects and enforcement actions with the CIOPORA Crop Sections and Working Groups



# KNOW YOUR RIGHTS

- ✓ Learn about best practices in IP for plants from CIOPORA's global network of IP experts
- √ Enjoy a 50% member discount on all CIOPORA and the CIOPORA Academy events
- ✓ Receive full access to CIOPORA publications, PBR factsheets, newsletters, and reports



# 加入CIOPORA

CIOPORA基于对绿色领域创新价值的共同信念,以及知识产权(IP)对植物对园艺可持续发展的重要性。自1961年以来,CIOPORA一直致力于培育育种者,其使命是促进和协调全球植物知识产权保护系统,包括植物育种者权利,专利,植物专利和商标。

CIOPORA会员资格向无性繁殖园艺品种的育种者和产权持有者开放,包括其会员基础的2/3,其协会,活跃于知识产权资产商业化领域的园艺专业人员以及知识产权律师和律师事务所。

加入我们的全球育种社团, 并充分利用CIOPORA向其会员提供的专有的优势:



### 塑造未来

- √让你的声音被政策 制定者听到, CIOPORA提倡更好 保护您的知识产权
- √使用您的投票权定义 CIOPORA职位和优事 项
- √助益针对植物创新 知识产权持续存在的 问题发现解决方案



### 保持联系

- √培养新业务联络人
- √参与来自20多个国家 植物育种者和知识产 专家对知识产权及执 的经验交流
- √参加特定作物项目和 CIOPORA作物科及 作组采取执法行动



### 认识您的权益

- √从CIOPORA的全球 识产权专家网络了 最实用的植物知 产权
- ✓ 享受在任何CIOPORA 的公开活动 CIOPORA Academy 研讨会50%的会员 折扣
- √能得到对CIOPORA 版物, PBR资料表, 讯和报告



### WHAT WE DO

CIOPORA works on continuous improvement and harmonization of systems of Intellectual Property (IP) protection for plants worldwide:

#### **IP ADVISORY**

CIOPORA works on strengthening the systems of IP protection for plants by advising governments on the content of laws and effective enforcement.

#### REPRESENTATION

CIOPORA represents plant breeders, promotes and lobbies for their interests before international organizations, governments and industry groups.

#### **MONITORING**

CIOPORA continuously monitors and reports on the global developments in IP for plants as well as the areas of biotechnology and biodiversity.

#### **EDUCATION ON IP**

CIOPORA educates all actors of the horticultural value chain on IP for plants and its economic significance via the CIOPORA Academy program.

#### COORDINATION

CIOPORA initiates, runs and coordinates member projects and actions, including enforcement, and facilitates networking and business development.

#### COMMUNICATION

CIOPORA compiles, communicates and promotes comprehensive positions on IP and informs its members about important developments in IP worldwide.

# Why join CIOPORA? Three reasons for you and your boss:

- 1. WE ADVOCATE: even if you are not a member yet, we are already working to improve the IP protection of your varieties. Join us to support our work!
- 2. WE CONNECT: every now and then you might need legal advice from one of the handful experts on IP for plants in the world many of them are our members.
- 3. WE EDUCATE: IP for plants is an extremely technical subject. Learning and knowing more about IP with CIOPORA strengthens your business in the long run.



# 我们致力于

CIOPORA致力于为世界各地的植物不断改进和协调知识产权保护系统:

### 知识产权顾问

CIOPORA通过向政府提供法律内容和 有效执法方面的建议来加强植物的知识产权保护体系。

#### 代表

CIOPORA代表植物育种者在国际组织、政府和行业团体面前促进和游说 他们的利益。

#### 监控

CIOPORA持续监控并报告全球知识产 权在植物以及生物技术和生物多样性 领域的发展。

#### 知识产权的公共教育

CIOPORA通过CIOPORA Academy 计划教育了园艺价值链的所有参与 者,涉及植物知识产权及其经济意 义。

#### 协调

CIOPORA发起,运行和协调成员项目和行动,包括执行,并促进网络和业务发展。

#### 通讯

CIOPORA汇编,交流和提升有关IP的综合立场,并向其成员通报全球IP的重要发展。

### 为什么加入CIOPORA?三个原因给您和您的老板

- 1. 我们提倡: 即使您还没做会员, 我们已经在努力改善您的品种的知识产权。 加入以支持我们。
- 2. 我们链接: 时不时地, 您可能需要世界上少数知识产权专家的法律建议。他们中很多都是我们的会员。
- 3. 我们教育: 植物知识产权是一个非常技术主题。从长远来看,通过CIOPORA来学习和了解有关产权,可以增强您的业务。



### **TESTIMONIALS**



Michael D. Carriere, Ph.D., Business Development & IP Manager at UC Davis InnovationAccess, USA:

"As a technology transfer professional working with plant varieties at UC Davis, my membership in CIOPORA provides access to the tools required to ensure our plant IP and licensing activities are informed by current global best practices from both the public and private sectors. A CIOPORA membership provides exceptional value through educational offerings and experience exchange among plant IP professionals worldwide."



Wendy Cashmore, Representative of Trajectory 762 Limited, New Zealand:

"Plant breeding is a diverse and ever-evolving business. CIOPORA enables its members to be at the leading edge by fostering crop sections and championing learning on IP for plants through the CIOPORA Academy. Sitting directly at the table with international policymakers, such as UPOV and government legislators, CIOPORA cultivates a passion for plant innovation and its effective protection worldwide."



Michaels Danziger, Chair of the Board at Danziger "DAN" Flower Farm & CEO at Danziger Innovations, Israel:

"In its dialogue with growers and trade, CIOPORA continuously stresses the importance of new and improved varieties for the continuous development of the green sector. Furthermore, CIOPORA represents our interests before CPVO and UPOV and advocates for such important issues as regulation of DUS testing, the use of DNA in enforcement activities, and Essentially Derived Varieties."



# 感言



Michael D. Carriere, 博士, 业务发展 & 知识产权经理在加州 大学戴维斯InnovationAccess, 美国:

"作为在加州大学戴维斯分校从事植物变种工作的技术转让专家,我在CIOPORA的会员资格提供了所需的工具,以确保我们的植物IP和许可活动能从公共和私营部门的当前全球最佳实践中获悉。CIOPORA的会员通过在全球范围内的植物知识产权专业人员之间提供教育产品和经验交流,提供非凡的价值。"



Wendy Cashmore, Trajectory 762 Limited 的代表, 新西兰:

"植物育种是一个多元化且不断发展的业务。CIOPORA通过培育作物和通过CIOPORA Academy倡导植物知识来促进其成员处于领先地位。直接与国际政策制定者,例如UPOV和政府立法者等,相互交流对话。CIOPORA增进了我们对植物创新的热情及其在全球范围内的有效保护."



Michaels Danziger, 董事会主席在 Danziger "DAN" Flower Farm & 首席执行官在 Danziger Innovations, 以色列:

"在与种植者和贸易商的对话中, CIOPORA不断强调新品种和改良品种对于绿色领域持续发展的重要性。此外 CIOPORA在CPVO和UPOV之前代表了我们的利益, 并倡导DUS测试法规, 在执法活动和基本衍生品种中使用DNA"



# **MEMBERSHIP CATEGORIES**

**Find a perfect match for your membership:** CIOPORA offers several membership categories depending on the area of activity. The 2/3 of the CIOPORA members are breeders or/and title-holders of asexually reproduced horticultural varieties. All membership applications are subject to approval by the CIOPORA Board.

CATEGORY	WHO QUALIFIES?	VOTING RIGHTS	CONTRIBUTION
BREEDERS	An individual/company active in breeding of asexually reproduced horticultural varieties	√ Full voting rights	√ Basic fee √ Turnover-based fee
TITLE- HOLDERS	An individual/company holding at least one Plant Variety Right, Plant Patent or Patent for an asexually reproduced horticultural variety	√ Full voting rights	√ Basic fee √ Turnover-based fee
AFFILIATE MEMBERS	An individual/company active in the area of IP protection for asexually reproduced horticultural varieties and not fulfilling the requirements of other member categories	√ Full voting rights	√ Basic fee √ Turnover-based fee
ASSOCIATIONS	An association of individuals and/or companies whose goals and positions coincide with those of CIOPORA	√ Full voting rights √ One vote per association	√ Basic fee √ Member-related fee



# 会员类别

寻找最适合您的会员资格: CIOPORA根据活动领域提供几种会员类别。CIOPORA 会员的2/3是无性繁殖园艺品种的育种者和/或专利持有人。所有会员申请均需得到CIOPORA董事会的批准。

类别	谁有资格	投票权	捐款
植物育种家	个人/公司 积极繁殖无性繁殖 园艺品种	√完全投票权	<ul><li>✓基本费用</li><li>✓相对营业额费用</li></ul>
专利持有人	拥有至少一项植物 品种权,植物专利 或无性繁殖园艺品 种专利的个人/公司	√完全投票权	√基本费用 √相对营业额费用
附属会员	积极从事非生殖园艺品种知识产权保护的个人/公司,但不满足其他成员类别的要求	√完全投票权	√基本费用 √相对营业额费用
协会	目标和立场与 CIOPORA一致的个 人和/或公司协会	√完全投票权 √每个协会一票	√基本费用 √按会员数的费用



# **CONTRIBUTION SCHEME**

#### BREEDER, TITLE-HOLDER & AFFILIATE MEMBERS:

CIOPORA contributions by breeder, title-holder and affiliate members consist of a basic fee and a turnover-related fee. The turnover-related fee\* is calculated on the basis of the company's annual income from breeding and/or royalties as well as from any other activity related to asexually reproduced horticultural varieties.

Ca	tegory	Annual turnover	Basic fee	Turnover related fee	Annual total 2023
	1	<€ 1 mil	€ 1.430	€0	€ 1.430
	2	€ 1 - 2,5 mil	€ 1.430	€ 1.430	€ 2.860
	3	€ 2,5 - 5 mil	€ 1.430	€ 2.860	€ 4.290
	4	€ 5 - 10 mil	€ 1.430	€ 4.290	€ 5.720
	5	€ 10 - 25 mil	€ 1.430	€ 5.720	€ 7.150
	6	€ 25 - 50 mil	€ 1.430	€ 7.150	€ 8.580
	7	€ 50 - 100 mil	€ 1.430	€ 8.580	€ 10.010
	8	> € 100 mil	€ 1.430	€ 10.010	€ 11.440

#### **ASSOCIATIONS:**

CIOPORA contributions by associations consist of a basic fee and a member-related fee of EUR 210,00 (2023) for each member of the association who <u>is not a direct member of CIOPORA</u>.

Contribution calcultation example:

	Basic fee	# of members	Member-related fee	Annual total 2020
Association fee	€ 1.430	15	15 x € 210,00	€ 4.580

The membership dues are invoiced in the first week of January on an annual basis. CIOPORA contributions are subjects to an annual increase of 2%. Pro rata temporis rule applies to all new members.



## 缴费方案

#### 育种者,专利持有人 & 附属会员:

育种者,产权持有人和关联成员的CIOPORA捐款包括基本费用和相对营业额费用。 相对营业额费用\*是根据公司从育种和/或特许权使用费以及与无性繁殖园艺品种相 关的任何其他活动的年收入中计算出来的。

类别	全年营业	基本费用	营业额费用	年度总计2023
1	<€ 1 mil	€ 1.430	€0	€ 1.430
2	€1 - 2,5 mil	€ 1.430	€ 1.430	€ 2.860
3	€ 2,5 - 5 mil	€ 1.430	€ 2.860	€ 4.290
4	€5 - 10 mil	€ 1.430	€ 4.290	€ 5.720
5	€ 10 - 25 mil	€ 1.430	€ 5.720	€ 7.150
6	€ 25 - 50 mil	€ 1.430	€ 7.150	€ 8.580
7	€ 50 - 100 mil	€ 1.430	€ 8.580	€ 10.010
8	> € 100 mil	€ 1.430	€ 10.010	€ 11.440

#### 社团协会:

CIOPORA捐款包括协会的会员基本费用和对应会员数(非直系会员)费用210,00欧元(2023)。

### 捐款计算示例:

	基本费用	会员人数	会员相关费用	年度总计2023
协会费	€ 1.430	15	15 x € 210,00	€ 4.580

会员费到期开票在每年一月的第一周。CIOPORA捐款额的年增长率为2%。 临时比例规则适用于所有新成员。



### MEMBERSHIP APPLICATION

会员报名表

CIOPORA·Deichstrasse 29·20459·Hamburg·Germany Please return your application to / 请把您的申请退还给 <u>info@ciopora.org</u> T: +49 40 555 63 702 / F: +49 40 555 63 703

Please fill in the form in English / 下面请用英文填写!

Name / 姓名:
Position / 职位:
Acting on
behalf of /
代表:
Address / 地址:
Tel./ Fax / 电话/传真:
Email / 邮箱:
Web / 网站:

I/We hereby apply for membership in CIOPORA as (please choose one of the following) 我/我们特此申请CIOPORA的会员资格(请选择以下一项)

Breeder member. Please indicate your main species / 植物育种者会员。请标明您的主要种类。



# MEMBERSHIP APPLICATION

会员报名表

Title-holder member.	Please specif	v the number	of titles	/ 专利持有/	人请说明您的专	利持有粉
THE HOLDER HICHIDEL.	I ICasc specii	v tiit iiuiiibti	OI HHC3 /	A 31447 34 5	C 12 100 11 100 11 1	7 1 1 1 7 7 7 7 0

Plant Breeders' RightsPlant PatentsPatents植物饲养员的权利植物专利专利

Please specify your main species / 请说明您的住要种类

Affiliate member. Please specify your main activities / 附属会员们, 请说明您的主要经商:

Association member. Please indicate the number of members / 社团协会会员。请表明会员总数:

Total number of members Of these, are direct CIOPORA members. 会员总人数 里面包括, 直接是CIOPORA的会员.

Please indicate your main goals and activities and/or species your members are active in: 请说明您的会员活跃的主要目标和活动和/或物种:



### MEMBERSHIP APPLICATION

Breeders, title-holders & affiliate: please select a contribution category for your organization.

The turnover of my organization and, therefore, the correct category for the total CIOPORA contribution is:

1	2	3	4
<€1 mil	€1-2,5 mil	€ 2,5 - 5 mil	€ 5 - 10 mil
€1.430	€2.860	€ 4.290	€ 5.720
5	6	7 € 50 - 100 mil € 10.010	8
€ 10 - 25 mil	€ 25 - 50 mil		> € 100 mil
€ 7.150	€ 8.580		€ 11.440

I declare that being fully aware of the provisions of the CIOPORA Bylaws, I accept them and shall abide by them (https://bit.ly/2k1yvu5).

I hereby consent to the handling of my personal and professional data by CIOPORA and agree to receive notifications from CIOPORA via email. We treat your information with respect and do not share it with any third parties unless authorized by you. Please check our <a href="Privacy Policy">Privacy Policy</a> (https://bit.ly/2lyDwL6).

I agree to pay a one-time admission fee of €100,00.

Please check the required boxes and sign on page 9/2 »



会员报名表

育种者,专利持有人&附属会员:请为您的组织选择一个捐款类别。

我的组织的营业额以及正确的CIOPORA总捐款类别是:

1	2	3	4
<€1 mil	€1-2,5 mil	€ 2,5 - 5 mil	€ 5 - 10 mil
€1.430	€2.860	€ 4.290	€ 5.720
5	6	7 € 50 - 100 mil € 10.010	8
€ 10 - 25 mil	€ 25 - 50 mil		> € 100 mil
€ 7.150	€ 8.580		€ 11.440

我声明,我充分了解<u>CIOPORA章程的规定</u>,我接受并应遵守所有规定 (https://bit.ly/2k1yvu5).

我特此同意CIOPORA处理我的个人和专业数据,并同意通过电子邮件接收CIOPORA的通知。我们尊重您的信息,除非得到您的授权,否则不会与任何第三方共享。请查看我们的隐私政策 (https://bit.ly/2lyDwL6).

我本人同意支付一次性入会费100.00€.

Date & place 日期和地点 Signature & organization seal 签名和组织图章



CIOPORA Rue du 31 Décembre 47 1207 Geneva Switzerland CIOPORA Administrative Office Deichstraße 29 20459 Hamburg Germany E: info@ciopora.org T: +49 40 555 63 702 F: +49 40 555 63 703 www.ciopora.org





